

DE GRISOGONO



Meccanico dG

De Grisogono ushers in a new era with its creation of the very first mechanical digital display. A veritable horological masterpiece with a movement comprising no fewer than 651 elements, the Meccanico DG features two time zones, one in an analogue display, the other in a mechanical digital display. Driven by an insatiable quest for innovation, the maestro Fawaz Gruosi has achieved what others do not dare to dream, propelling haute horlogerie into a new dimension. A great tribute for the 15th anniversary of the company. Limited edition of 177.

Movement	Hand-wound DG 042, exclusive De Grisogono calibre, 28,800 vib/h, 35-hour power reserve
Functions	Analogue display of hours and minutes in upper part Mechanical digital display of second time zone in lower part
Case	Curved rectangular in titanium, 18K pink gold, titanium and 18K pink gold, titanium and rubber, or titanium and platinum, 56 x 48 mm Sapphire front and back Correctors and crown-cover in vulcanised rubber Water-resistant to 30 m
Dial	Transparent black Two time zone displays, analogue and digital mechanical, De Grisogono patent Green or gold dauphine hands
Bracelet/Strap	Black natural rubber with titanium or 18K pink gold folding clasp

DE GRISOGONO



Meccanico dG

La Maison de Grisogono préfigure d'une nouvelle ère en créant le tout premier affichage digital mû par un système entièrement mécanique. Véritable chef d'œuvre horloger avec pas moins de 651 éléments composant son mouvement, la Meccanico dG propose la lecture de deux fuseaux horaires à double affichage analogique et mécanique digital. Poussé par une insatiable quête novatrice, le créateur Fawaz Gruosi réalise ce que d'autres n'ont osé rêver, propulsant la Haute Horlogerie dans une nouvelle dimension. Un bel hommage pour les 15 ans de la société avec un clin d'œil magistral à l'histoire horlogère. Edition limitée à 177 pièces.

Mouvement	Mécanique à remontage manuel, 28'800 Alt/h, réserve de marche d'environ 35 heures
Fonctions	Affichage analogique heure et minute dans la partie supérieure Affichage mécanique digital du second fuseau horaire dans la zone inférieure
Boîtier	Rectangulaire galbé en titane, or rose 18K, titane et or rose 18K, titane et caoutchouc ou titane et platine, 56 x 48 mm Glace et fond saphir Correcteurs et cache-couronne en caoutchouc vulcanisé Étanche à 30 m
Cadran	Noir transparent Double affichage des fuseaux, analogique et mécanique digital, brevet de Grisogono Aiguilles dauphine vertes ou or
Bracelet	Caoutchouc naturel noir, boucle déployante en titane ou or rose 18K